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 Dlaczego lubię chodzić  
na scholkę? 
Odpowiada Zosia

Lubię chodzić na scholkę, bo 
śpiewanie Bogu sprawia mi 
radość, którą mogę się dzielić 
z moimi koleżankami.









Mirosław: Mam trudności w zrozumieniu, dlaczego 
w Kościele przyjęła się praktyka przyjmowania Komunii 
Świętej w postawie stojącej. Oczywiście nikt nikomu 
nie zabrania klęknąć. Najważniejsza jest postawa we-
wnętrzna. Z drugiej jednak strony, czy przed przyjęciem 

Chrystusa w Komunii Świętej nie byłoby właściwsze 
wyrażenie wewnętrznej postawy również przez postawę 
klęczącą? Czy nie jest też tak, że ta postawa niejako 
sama uświadamia nam lepiej potrzebę Miłosierdzia Bo-
żego dla nas? 
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U ŚWIĘTEJ FAUSTYNY
G A Z E T K A  P A R A F I I  W  R O T M A N C E

Zapraszamy do współpracy!  



W NAJBLIŻSZYM CZASIE


